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Geacht College 
 
In de bermen langs provinciale en lokale wegen in onze gemeente lijkt op diverse plekken 
Jacobskruiskruid te groeien. Hierover heeft CDA Heiloo meldingen ontvangen en ook hebben wij dit uit 
eigen waarneming. 
Bijvoorbeeld langs de Kanaalweg, Paralelweg langs de A9,en Vennewatersweg.  
 
Jacobskruiskruid is zeer giftig voor schapen, koeien en paarden en ook voor de mens. Als de plant 
niet uit de berm wordt verwijderd, gaat hij zaaien en komen ook de bermen en weilanden in de 
omgeving vol met zaad van deze giftige plant. Omdat de planten nu in bloei staan is snelle 
verwijdering noodzakelijk. 
 
Het CDA Heiloo steld de volgende vragen aan het College: 
 
Is het College er van op de hoogte dat het giftige Jacobskruiskruid al in verschillende bermen in onze 
gemeente weelderig groeit en bloeit ? 
 
Is het College op de hoogte van het gevaar van het Jacobskruiskruid voor o.a. koeien, schapen en 
paarden ? 
 
Is er beleid in betreffende de bestrijding van het Jacobskruiskruid in de bermen in onze gemeente? 
Zo nee, waarom niet. 
Zo ja, wat is het beleid betreffende de bestrijding van het Jacobskruiskruid. 
 
Heeft de gemeente Heiloo een meldpunt, zoals de provincie Noord Holland, om de aanwezigheid van 
het Jacobskruiskruid te melden? 
Zo ja, op welke wijze wordt het bestaan van dit meldpunt onder de aandacht van de inwoners 
gebracht? 
Zo nee, waarom niet? Is de gemeente van plan om zo’n meldpunt in te stellen? 
 
Op welke wijze worden onze inwoners op de hoogte gebracht van het gevaar van het 
Jacobskruiskruid en hoe deze plant te herkennen? 
 
Zijn er op dit moment al meldingen gedaan? 
Zo ja, wat wordt er met deze meldingen gedaan? 
 
Kan de gemeente ervoor zorgen dat de plant definitief wordt verwijderd uit de bermen langs lokale 
wegen en de andere plaatsen waar Jacobskruiskruid aanwezig is in de nabijheid van weilanden waar 
koeien, paarden en schapen l 
 
Aangezien het Jacobskruiskruid nu volop in bloei staat en al aan het zaaien is lijkt een snelle en 
adequate aanpak op zijn plaats om grote problemen in de toekomst te voorkomen. 
 
Deelt het College onze mening en gaat het college ook gehoor geven aan deze oproep? 
Kan deze maatregelen ook gestalte krijgen in het nieuw vast te stellen Groenbeheersplan?? 
Naast het Jacobskruid is er ook overlast van de Japanse duizendknoop op de oude vuilnisbeld. Ook 
hier is verzaaiing aan de orde naar het aangrenzende land. Bestrijding zou ook hier prioriteit moeten 
krijgen.  Kan het college dit toezeggen?? 
 
Wij zien graag de beantwoording spoedig tegemoet.  
 
Vriendelijke groet, 
 
Mart Brouwer de Koning,  CDA_Heiloo 
 


